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Emne: Møte med Bydalen Vel vedr. orientering om søknad fra FTK til kommunen om Hall i 
Torsbekkdalen og boblehall på Wiesebanen 

  
Hei, da hadde vi på søndag 7.3.2021 en orientering med Tom Øystein Jonassen og Petter Hohmann 
fra Bydalen Vel. 
  
Vi gikk gjennom hvordan muligheter har utviklet seg siden i fjor. Det alternativet som da var aktuelt 
ble solgt i juli 2020. 
  
  
Vi har nå sendt en søknad til kommunen med følgende innhold: 

1. Et prosjekt med felles interkommunal tennishall med Sarpsborg Tennisklubb (STK) i 
Torsbekkdalen. Det vil i tilfelle være en 4 baners hall med 2 baner for hver klubb. 

a. STK har sendt søknad til Sarpsborg kommune om tomten i Torsbekkdalen på vegne 
av STK og FTK. 

b. FTK søker nå Fredrikstad kommune om støtte til vår andel på den hallen. 
2. Vi ønsker å beholde anlegget på Wiesebanen. Med opplegget slik vi søker nå er det 

forutsetningen. 
3. Med felles hall i Sarpsborg har våre ungdommer og skoler i Fredrikstad fremdeles ingen lokal 

tennishall vinterstid. Og hall i Sarpsborg er ikke aktuelt/mulig for SFO og skoler. 
a. Vi har derfor et behov for et midlertidig alternativ lokalt, og ønsker en boblehall 

vinterstid over bane 1 og 2 på Wiesebanen. Det vil dekke behovet spesielt for våre 
skoleungdommer i vintertiden. 

                                                    i.     Det er det forholdet vi orienterte nærmere om i 
møtet på søndag 7.3. Se vedlegg. 
                                                   ii.     Vi ønsker en så god som mulig dialog på en mulig 
boblehall, med forutsetninger og tilpassinger. 
                                                  iii.     Oppetid for en slik boble vil være ca 1.11-1.4, dvs 5 
vintermåneder. 

b. Vi jobber videre med å få en lokal tennishall med 2-4 baner, men det blir i et lengre 
perspektiv. 4-10 år. 

  
  
Vedlagt ligger som avtalt litt nærmere informasjon om boblehaller, og vårt forslag til plassering. 
Vi hører gjerne fra dere, og håper vi kan ha en god dialog både sammen og overfor kommunen. 
Tiltaket med boblehall vil være et midlertidig tiltak, og forutsetninger diskuterer vi gjerne. 
  
  
Vennlig hilsen 
  
Per Knut Christiansen  
Styreleder FTK 
Mobil: +47 91548518 
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